
 

 

  

 

 

 

 

ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ЗА ДЕЦАТА, МЛАДЕЖТА  И 

СПОРТА  
 

 

П Р О Т О К О Л  № 21 

 
Днес, 10.02.2021 г. /сряда/ от 13.00 ч. се проведе заседание на ПК за децата, младежта и  

спорта към СОС  чрез платформата CISCO Webex Meeting - връзка". 

Заседанието беше открито от Татяна Георгиева – председател в 13.05 часа. 

При направената проверка на кворума беше установено, че присъстват 11 /единадесет/  

общински съветници поради което заседанието може да бъде проведено.  

Председателят на комисията докладва дневния ред за заседанието. 

По предложеният дневен ред не бяха направени предложения за изменения и допълнения. 

Членовете на комисията гласуваха предложеният дневен ред, както следва: 

 

№ Поименно гласуване:   

1 Татяна Георгиева – председател За 

2 Симеон Колев - зам. председател За 

3 Иван  Пешев - зам. председател За 

4 Диян Стаматов За 

5 Екатерина Йорданова За 

6 Анна Стойкова За 

7 Владимир Митов За 

8 Веселин Калановски За 

9 Николай Николов За 

10 Яна Тодоранова За 

11 Петко Димитров За 

  Общо гласували:  11 

  в т.ч.: 

                                  За 11 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 

Въз основа на гласуването комисията реши: 

Приема новия дневния ред за заседанието на комисията. 

СТОЛИЧНА ОБЩИНА 

СТОЛИЧЕН ОБЩИНСКИ СЪВЕТ 

1000 София, ул. Московска № 33, Тел. 93 77 591, Факс 98 70 855, e-mail: info@sofiacouncil.bg, http://www.sofiacouncil.bg 
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      Приетият дневен ред е приложен към протокола – Приложение № 1. 

 

По т.І от Дневния ред:  

Г-жа В.Тагарева запозна комисията с доклад вх.№СОА21-ВК66-710/22.01.21 г. 

относно изпълнение на Решение №209/14.04.2011г. на СОС-отчет за реализирани 

дейности по Общинска програма за опазване здравето и живота на децата като 

участници в пътното движение /2011-2020/ и проект на Програма за дейността на 

Съвет по безопасност на движението на децата в София за периода 2021-2025г.  

  

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения: 

 

Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

 

№ Поименно гласуване:   

1 Татяна Георгиева – председател За 

2 Симеон Колев - зам. председател За 

3 Иван  Пешев - зам. председател За 

4 Диян Стаматов За 

5 Екатерина Йорданова За 

6 Анна Стойкова За 

7 Владимир Митов За 

8 Веселин Калановски За 

9 Николай Николов За 

10 Яна Тодоранова За 

11 Петко Димитров За 

  Общо гласували:  11 

  в т.ч.: 

                                  За 11 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 

 
По т.ІI от Дневния ред:  

Точката беше водена от зам.-председателят на комисията – г-н Симеон Колев 

 

Доц.д-р Чобанов запозна комисията с доклад вх.№ СОА21-ВК66-1106/03.02.2021 г. 

относно обявяване на сесия за програмно финансиране по Програма за развитие на 

детско – юношеския спорт за 2021 година. Той поясни, че общия бюджет на 

програмата е 900 хил. лв., максималната стойност за финансиране на един проект е до 

40 хил. лв. Добавени са специфични условия във връзка с пандемията като напр. 

общата стойност на хонорарите на треньорите не може да надвишава 20 % от общата 

стойност на проекта. 

 

Г-жа Т.Георгиева предложи в  т. 1 от проекта за решение, в Приложение № 1 – 

„Обява за програмно финансиране на проекти за развитие на детско-юношеския 
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спорт“ на стр. 2 след текста: „ Забележка: Представените списъци се заверяват с 

подпис и печат от съответната Национална федерация“ да се добави нов първи абзац,  

както следва: 

         - „ При одобрение на проект за финансиране, спортният клуб следва да представи 

информация за намаляване на таксите за тренировъчна дейност на децата от детско-

юношеската школа /информацията се представя в свободен текст/“. 

Я.Тодоранова заяви, че не вижда промени в програмата, които да съответстват на 

обстановката в момента. Според нея предложението на г-жа Георгиева относно 

таксите е трябвало информацията да се изиска предварително, да се упомене в 

проектите и това да бъде критерий при оценяването. 

Доц.д-р Чобанов отговори, че на този етап е рисково да се изисква такова заявление 

от клубовете, което ще доведе до различни практики, които ще са проблемни. 

Г-н Николов зададе въпрос, дали тази година ще има дни на отворените врати, където 

представители на спортните организации получаваха инструкции по проектите. 

Доц.д-р Чобанов поясни, че  тази година в рамките на един месец всеки четвъртък ще 

има онлайн консултации. 

Г-н Калановски зададе въпрос, ако бюджета за 2021 г. не бъде одобрен, как ще бъдат 

финансирани проектите. 

Доц.д-р Чобанов отговори, че въз основа на нормативни документи и законодателство 

се действа на база бюджетна рамка от предходната година и програмата така е 

разработена. 

 

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения: 

 

Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение със съответните 

промени. 

 

№ Поименно гласуване:   

1 Татяна Георгиева – председател За 

2 Симеон Колев - зам. председател За 

3 Иван  Пешев - зам. председател За 

4 Диян Стаматов За 

5 Екатерина Йорданова За 

6 Анна Стойкова За 

7 Владимир Митов За 

8 Веселин Калановски въздържал 

9 Николай Николов За 

10 Яна Тодоранова въздържал 

11 Петко Димитров За 

  Общо гласували:  11 

  в т.ч.: 

                                  За 9 

                                Против - 

                               Въздържали се 2 
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По т.ІII от Дневния ред: 

Доц.д-р Чобанов запозна комисията с докладна записка вх.№СОА20-ДИ04-

980/31/26.01.21 г. относно изпълнение на Постановление № 46 на Министерски съвет 

от 19.03.2020 година, съгласно писмо № СОА20-ДИ04-980/06.04.2020 г. от РУО-

София-град към МОН 

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения: 

 

Комисията приема докладната записка за сведение. 

 

Поради изчерпване на дневния ред председателят закри заседанието на комисията в 

13.35 ч. 

Протоколът е изготвен на 12.02.21 г. 

 

 

Експерт:  П            Председател:                 П 

/Д.Пунчева/              /Татяна Георгиева / 

 

 

                     Зам. предс.:                 П 

      /Симеон Колев/ 

 

 

       Зам. предс.:                П 

                                                                                               /Иван Пешев/ 


